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CONSILIUL JUDEŢEAN BACĂU 
Compartiment de lucru consilieri judeţeni 
Nr.14914 din 31.05.2023 
 
 

    PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 31.05.2023, în şedinţa ordinară a 

Consiliului Judeţean Bacău 
 
 

  Ședința a fost convocată în conformitate cu prevederile art.178 alin .(1)  din Codul administrativ cu 
modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia nr.342 din 24.05.2023 a Preşedintelui Consiliului 
Judeţean Bacău, comunicată consilierilor judeţeni în termenul prevăzut de lege şi adusă la cunoştinţă 
publică în presa locală şi pe site-ul consiliului judeţean.  

   Şedinţa se desfăşoară în sala mare de şedinţe a Consiliului Judeţean Bacău. 
      Şedinţa fiind legal convocată şi constituită îşi poate desfăşura lucrările. 
      Lucrările şedinţei sunt conduse de domnul preşedinte Valentin Ivancea.  
   Din totalul de 36 de consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi 36. 34 de consilieri judeţeni sunt 
prezenţi în sală şi doi consilieri judeţeni participă la şedinţă on-line. (Domnul consilier Melinte Ion şi 
domnul consilier Vreme Valerian).  
    Având în vedere proiectul ordinii de zi, la şedinţă au fost invitaţi să participe: doamna Rusu Daniela 
manager interimar, Spitalul Judeţean de Urgenţă Bacău, domnul Radu Bezniuc administrator executiv, 
R.A. Aeroportul Internaţional “George Enescu” Bacău, domnul Şendrea Răzvan şef serviciu, Serviciul 
Public de Protecţie a Plantelor Bacău, directorii/șefii de servicii ai direcţiilor/serviciilor din cadrul 
aparatului de specialitate. 
  Comisia Economică, Comisia Sănătate, asistenţă socială, tineret şi sport, Comisia Educaţie, cultură,  
artă şi religie, Comisia juridică şi administraţie publică, Comisia urbanism, amenajarea teritoriului şi 
lucrări publice au emis avize favorabile pentru toate proiectele înscrise pe proiectul ordinii de zi. 
     ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Bună ziua doamnelor şi domnilor consilieri. Bine aţi venit la 
şedinţa ordinară de astăzi. Din motive de operativitate, ţinând cont de faptul că proiectele de hotărâri cu 
Aeroportul sunt pe finalul şedinţei, i-am spus domnului Radu Bezniuc să vină mai târziu în aşa fel încât să 
nu piardă timpul cu noi când vom dezbate primele proiecte de hotărâri de pe ordinea de zi.  

 Pentru şedinţa de astăzi, proiectul ordinii de zi este următorul: 

1. Aprobarea procesului - verbal al şedinţei extraordinare din data de 17.05.2023;  
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizaţi pentru realizarea 
obiectivului de investiții ,,Modernizare DJ 117B Scăriga (intersecţie DJ 117) –Poiana-Helegiu 
(intersecţie DN 11 ), tronson Poiana Helegiu (DN 11), L = 2,150 km, judeţul Bacău”; 
                                             Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii la Filarmonica ,,Mihail 

Jora” Bacău; 
                                                    Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

                                  
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere al exercițiului bugetar al Judeţului Bacău şi 

a situaţiilor financiare anuale, pentru anul 2022;  
                          Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

5. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr.1 la Hotărârea Consiliului Judeţean Bacău nr 78/2019 
privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul din aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean 
Bacău şi din instituţiile şi serviciile aflate în subordinea acestuia, cu modificările ulterioare ; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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6. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr.2 la Hotărârea Consiliului Județean Bacău nr. 
119/2022 privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 
funcționare la Spitalul Județean de Urgență Bacău, cu modificarile ulterioare ; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

7. Proiect de hotărâre privind darea în administrare către Consiliul Local al Comunei Ştefan cel Mare, a 
unui sector din drumul judeţean DJ 114, de la km 2+265 până la km 2+365, situat pe raza 
administrativ teritorială a comunei Ştefan cel Mare; 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării denumirii Serviciului Pubłic de Protecţie a Plantelor 
Bacău, în Serviciul Public de Protecţie a Animalelor şi Plantelor Bacău; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

9. Proiect de hotărâre privind plata cotizaţiei Judeţului Bacău, în calitate de membru, către Asociaţia 
G.A.L. ,,Cetatea Tamasidava, pentru anul 2023; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

10. Proiect de hotărâre privind plata cotizaţiei anuale a Judeţului Bacău, în calitate de membru, către 
Asociaţia Grupul de Acţiune Locală ,,Ulmus Montana”, pentru anul 2023;   

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

11. Proiect de hotărâre privind asocierea Judeţului Bacău cu Comuna Gura Văii în vederea cofinanţării 
proiectului “Alimentare cu apă a łocalităţilor Temelia, Păltinata, Motoceşti, Dumbrava şi Capăta, 
comuna Gura Văii, judeţul Bacău”;   

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

12. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz şi a unui drept de servitute asupra terenului 
în suprafaţă de 4,80 m.p, din zona drumului judeţean DJ 119B, situat în comuna Hemeiuş, str. Ion 
Simionescu nr.410 - nr.410Y, judeţul Bacău, aflat în domeniul public al Judeţului Bacău şi în 
administrarea Consiliului Local al Comunei Hemeiuş, în favoarea Delgaz Grid S.A. ;   

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

13. Proiect de hotărâre privind plata cotizaţiei anuale a Judeţului Bacău către Asociaţia de Dezvoltare 
Intercomunitară Bacău, pentru anul 2023;   

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

14. Proiect de hotărâre privind acordarea de premii pentru performanţe deosebite elevilor George-Marian 
Spulber şi Tudor-Gabriel Mutică de la Colegiul Naţional Ferdinand I Bacău care au obţinut premiul I 
(medalia de aur) la I-FEST2 2023, Africa, 2023 ; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanţării programului sportiv „Raliul Moldovei 4-6 august 
2023”. 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi, prezentate. 
 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
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10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Supun la vot în conformitate cu prevederile art.135, alin.(8) din 
Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, suplimentarea proiectului ordinii de zi cu 
următoarele proiecte:  

1. Proiect de hotărâre privind acordarea finanţărilor nerambursabile pentru activităţi nonprofit de 
interes public judeţean pentru anul 2023; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr.2 la Hotărârea Consiliului Județean Bacău nr.293/2022 
privind aprobarea organigramei și a statului de funcții la Ansamblul Folcloric ,,Busuiocul” Bacău; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați pentru realizarea 
obiectivului - proiectul strategic ”Regiunea Nord – Est – Axa Rutieră Strategică 3: Neamț – Bacău, 
DJ 207D (Limită Județ Neamț – Traian – DN2F, km 28+000 – 50+254), DJ 241 (Limită Județ 
Vrancea – Podu Turcului – Izvoru Berheciului, km 25+000 – 83+368) și DJ 241A (Izvoru 
Berheciului – Secuieni, km 64+250 – 78+114)” , precum și modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Bacău nr. 2/2017, cu modificările și completările ulterioare; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unui împrumut în valoare de 7.500.000 lei, în 
conformitate cu prevederile art.1 din Ordonanța de urgență a Guvernului nr.24/2023privind unele 
măsuri fiscal-bugetare destinate acordării unor împrumuturi din Trezoreria Statului; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

5.  Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de 
organizare si funcționare la Regia Autonomă Aeroportul Internațional ,,George Enescu” Bacău; 

                 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

6. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotarârii nr.202/29.08.2019 privind aprobarea indicatoriłor 
de performanţă financiari şi nefinanciari, rezultaţi din Płanul de administrare al Consiliului de 
administrație al R. A. AEROPORTUL INTERNAȚIONAL ,,GEORGE ENESCU” Bacău, cu 
modificarile ułterioare; 

            Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

7. Proiect de hotărâre privind prelungirea contractelor de mandat ale membrilor Consiliului de 
Administraţie al Regiei Autonome Aeroportul Internaţional ,,George Enescu Bacău; 

                       Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

Pentru punctul 1 de pe proiectul ordinii de zi suplimentare, urgența este motivată de faptul că este 
necesară demararea cât mai rapidă a procedurilor de depunere, evaluare, semnare a contractelor de 
finanțare care să permită implementarea și finalizarea proiectelor finanțate până la termenul limită stabilit, 
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respectiv 17 noiembrie 2023. Menționăm că proiectul s-a aflat în dezbatere publică până la data de 
29.05.2023. 

La punctul 2 de pe proiectul ordinii de zi suplimentare, având în vedere adresele Ansamblului 
Folcloric „Busuiocul” Bacău nr. 460/24.05.2023 și nr. 461 din 25.05.2023 și ținând cont de prevederile  
art. 97 alin. (1) din Hotărârea Guvernului nr. 1336/2022, cu modificările și completările ulterioare, 
potrivit cărora “încadrarea în noua funcție ca urmare a promovării examenului de promovare se face 
începând cu prima zi a lunii următoare celei în care a avut loc promovarea” se impune aprobarea în regim 
de urgență a proiectului de hotărâre. 

   Pentru punctul 3 de pe proiectul ordinii de zi suplimentare urgența este motivată de faptul că este 
necesară încheierea unui act adițional la contractul de finanțare nr. 759/20140 din 23.11.2017 având ca 
obiect suplimentarea valorii eligibile în conformitate cu nota de informare nr. 18792/OI/25.05.2023 
transmisă de ADR Nord- Est, valoare care este strict necesară pentru finalizarea proiectului până la data de 
30.11.2023. 
     Pentru punctul 4 de pe proiectul ordinii de zi suplimentare se impune adoptarea în regim de urgență 
a proiectului având în vedere faptul că dosarul pentru contractarea împrumutului, conform prevederilor art. 
1 din OUG nr.24/2023 coroborate cu prevederile art. 3 si ale art. 4 din Ordinul de Ministru nr. 
1398/25,04,2023, se va depune la AJFP Bacău în vederea acordării împrumutului, iar aprobarea acestuia se 
va face în funcție de ordinea înregistrării dosarelor de împrumut la registratura Ministerului Finanțelor, 
până la concurența sumei prevăzute de art. 1 alin (1) din O.G.24/2023. 
 La punctul 5 de pe proiectul ordinii de zi suplimentare se supune aprobării actualizarea 
organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de organizare si funcționare la Regia Autonomă 
Aeroportul Internațional ,,George Enescu” Bacău. Urgența este motivată de necesitatea creării cadrului și 
instrumentelor necesare în vederea dezvoltării serviciilor non aeronautice care sunt în strânsă legătură cu 
activitatea operațională a aeroportului. 

Pentru punctul 6 de pe proiectul ordinii de zi menționăm că propunerea de actualizare a 
indicatorilor de performanță financiari și nefinanciari aferenți anului 2023, este motivată de provocările cu 
care se confruntă în această perioadă transportul aerian, luând în considerare atât efectele negative post 
pandemice, criza energetică actuală, urmare a creșterii prețului resurselor energetice, cât și situația 
internațională actuală. Vă anunţ, că la finalul acestei şedinţe, la ultimul punct de proiectul ordinii de zi, se 
va prezenta o activitate a Aeroportul Internațional  “George Enescu” la 100 de zile. L-am invitat pe domnul 
preşedinte Radu Bezniuc să vină să ne prezinte o situaţie a managementului aeroportului şi care să ne 
justifice şi ce şi-a propus şi ce am propus şi eu, pentru modificare în aşa fel încât, modificările propuse sunt 
pe de o parte corelate cu raportul de audit. Pe de altă parte, corelate cu managementul aeroportului şi noua 
viziune a actualului manager.  

Pentru punctul 7 de pe proiectul ordinii de zi , luând în considerare că în luna iunie 2023,  mandatul 
actualului Consiliu de Administrație al Regiei Autonome Aeroportul Internațional  “George Enescu” 
Bacău va înceta, se impune, de urgență, prelungirea contractelor de  mandat ale membrilor actuali ai  
Consiliului de Administrație al Regiei Autonome până la finalizarea procedurii de selecție, procedură 
declanșată prin hotărârea Consiliului Județean Bacău nr. 72/2023. 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi, 
suplimentare. 

 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi suplimentare şi se aprobă în 
unanimitate. 

 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   



5 
 
 

23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   

30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aşa cum vă spuneam, la ultimul punct de pe ordinea de zi aş 

prefera ca intervenţiile pe Aeroport, să aibă loc după această prezentare, ca să aveţi o situaţie foarte clară 
cu Aeroportul Internaţional. După ce va face prezentarea domnul preşedinte Radu Bezniuc, puteţi pune 
întrebări, să interveniţi, în aşa fel încât să fim operativi şi să nu ne repetăm după prezentarea făcută de 
domnul preşedinte Radu Bezniuc. Astfel am suplimentat proiectul ordinii de zi cu punctul: Prezentare a 
100 de zile de management la R.A. Aeroportul Internaţional „George Enescu” Bacău. 

♣ Dl Olteanu Petre Cezar, consilier: În temeiul art.104 din Regulamentul de organizare şi 
funcţionare, grupul consilierilor liberali, vor să adreseze o interpelare. Interpelarea este adresată 
dumneavoastră domnule preşedinte şi are ca obiect, rezultatele schemei cadru de ajutor de minimis. Dau 
citire interpelării: Domnule preşedinte, în şedinţa ordinară a consiliului judeţean din 26.02.2021, aţi propus 
spre aprobare o schemă cadru de ajutor de minimis  în vederea reducerii de la plata impozitului pe clădiri şi 
scutire de la plata impozitului pe teren, pentru contribuabilii persoane juridice, pentru atragere de investiţii 
şi creare de noi locuri de muncă la nivelul UAT-urilor. Deşi în plen au fost exprimate îndoieli privind 
eficacitatea propunerii, proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate prin Hotărârea de Consiliu 
Judeţean nr.25/26.02.2021. Având în vedere timpul scurs de la adoptarea proiectului şi nevoia acută de 
investiţii şi locuri de muncă din judeţul nostru, grupul consilierilor PNL, vă solicită să ne comunicaţi la 
prima şedinţă: 1. Câte Unităţi Administrativ Teritoriale  au utilizat schema cadru de ajutor de minimis 
aprobată de consiliu judeţean? 2. Care este valoarea investiţiilor atrase ca urmare a aplicării schemei cadru 
de ajutor de minimis? 3. Câte locuri de muncă au fost create prin investiţiile atrase? Vă mulţumesc şi 
aşteptăm informaţiile solicitate la următoarea şedinţă.   

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Tot în conformitate cu Regulamentul, la fiecare punct pe care 
dumneavoastră l-aţi solicitat, la următoarea şedinţă o să vă prezentăm un raport cu această situaţie. Un 
singur amendament vreau să fac la intervenţia dumneavoastră. Noi am propus o schemă de minimis cadru, 
dar nu noi suntem aplicanţi. Ca atare, noi nu putem interveni pe autonomia şi deliberativul fiecărei Unităţi 
Administrativ Teritoriale, dar o să vă prezentăm o situaţie cu schema de minimis pe care noi am aprobat-o 
ca regulament-cadru în aşa fel încât să uşurăm la nivelul deliberativului şi la nivelul executivului fiecărui 
UAT, acolo unde îşi doresc să aplice schema. Nu are caracter obligatoriu ci are caracter de recomandare. 
Ca atare, nu putem noi să fim responsabili de faptul că cineva şi-a dorit să aplice această schemă de 
minimis sau nu, dar o să vă răspundem punctual pe fiecare punct pe care dumneavoastră l-aţi prezentat. O 
să vă rog să depuneţi această interpelare la secretarul judeţului, în aşa fel încât să aveţi un răspuns 
structurat.   
 

◄ Se trece la primul  punct al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea îi dă cuvântul 
doamnei secretar general al judeţului dr. Elena Cătălina Zară, pentru a supune spre aprobare procesul-
verbal al şedinţei extraordinare  din data de 17.05.2023. 

 

   ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: Potrivit prevederilor  art.182 alin. (4) 
coroborat cu art.138 alin. (15) din  Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, la 
începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al  judeţului supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei 
anterioare. Având în vedere prevederile legale mai sus menţionate, supunem spre aprobare procesul-verbal 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Bacău din data de 17.05.2023. 

 
 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul-verbal al şedinţei 
extraordinare din data de 17.05.2023. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul-verbal al şedinţei anterioare şi se aprobă în 
unanimitate. 
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Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 
 ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretarul general al judeţului: Totodată, în conformitate cu 
prevederile art.243 alin.(1), lit. n), din Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 
informez consilierii judeţeni cu privire la aplicabilitatea art.228 alin. (2), alin. (3), alin. (4) şi alin. (5) din 
acelaşi act normativ, conform cărora: 
 (2) În exercitarea funcţiei, consilierul judeţean aflat în una dintre situaţiile de conflict de interese, 
prevăzute la alin. (1) al aceluiaşi articol, are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului judeţean 
interesul personal  pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei. 
 (3) Ulterior anunţării interesului personal, consilierul judeţean nu mai este luat în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are 
drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 
 (4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu încălcarea prevederilor 
alin.(1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr.176/2010, cu modificările şi completările 
ulterioare. 
 (5) Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie privind conflictul de 
interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 
perioadă de maximum 6 luni. 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dacă sunt situaţii de incompatibilitate, vă rog să vă anunţaţi cei 
care nu participaţi la vot. 
           ♣ Dl Pravăţ Silviu-Ionel, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 3 de pe proiectul ordinii de zi. 
           ♣ Dl Isvoran Vasile, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 3 de pe proiectul ordinii de zi. 
 
 

◄ Se trece la punctul 2 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizaţi pentru 
realizarea obiectivului ,,Modernizare DJ 117B Scăriga (intersecţie DJ 117) –Poiana-Helegiu (intersecţie 
DN 11 ), tronson Poiana Helegiu (DN 11), L = 2,150 km, judeţul Bacău”. 

 

     Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   

6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
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15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii la Filarmonica 
,,Mihail Jora” Bacău. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Domnul consilier Isvoran Vasile şi domnul consilier Pravăţ Silviu-Ionel, nu participă la vot. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Bîrzu Ilie x   
2. Andrieș Ionuț x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile -   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel -   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 4 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere al exercițiului bugetar al Judeţului 
Bacău şi a situaţiilor financiare anuale, pentru anul 2022. 

 
   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   
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◄ Se trece la punctul 5 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre pentru modificarea Anexei nr.1 la Hotărârea Consiliului Judeţean Bacău nr. 
78/2019 privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul din aparatul de specialitate al Consiliului 
Judeţean Bacău şi din instituţiile şi serviciile aflate în subordinea acestuia, cu modificările ulterioare. 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 
  ♣ Dl Olteanu Petre Cezar, consilier: Coeficienţii sunt la nivel maxim sau sunt stabiliţi de către 

ordonatorul principal de credite? (Nu s-a înregistrat toată intervenţia). 
     ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Sunt nişte coeficienţi stabiliţi… dacă dumneavoastră care aţi 

fost consilier judeţean şi în mandatul trecut, ştiţi foarte bine, consiliul judeţean a funcţionat pe coeficienţi în 
2018 şi 2019. Nu am făcut decât să facem o revenire la ceea ce a fost iniţial, evident ţinând cont de incidenţa 
Legii 103 şi ne-am raportat la ceea ce a fost în Legea 103 raportat de la preşedintele consiliului judeţean  până 
la ultimul salariat de la anexa 2. Nu există un maxim sau un minim.  

 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 
unanimitate. 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 6 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre pentru modificarea Anexei nr.2 la Hotărârea Consiliului Județean Bacău 
nr. 119/2022 privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 
funcționare la Spitalul Județean de Urgență Bacău, cu modificarile ulterioare. 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru şi două abţineri, respectiv domnul consilier Boca Laurenţiu şi doamna consilier Popescu-
Gagiu Ştefana. 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu   x 
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   



9 
 
 
 
 

25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                                x 
30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 ◄ Se trece la punctul 7 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind darea în administrare către Consiliul Local al Comunei Ştefan 
cel Mare, a unui sector din drumul judeţean DJ 114, de la km 2+265 până la km 2+365, situat pe raza 
administrativ teritorială a comunei Ştefan cel Mare. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 36 

de voturi pentru. Domnul consilier Melinte Ion nu a iniţiat votul. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion -   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 8 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea schimbării denumirii Serviciului Pubłic de 
Protecţie a Plantelor Bacău, în Serviciul Public de Protecţie a Animalelor şi Plantelor Bacău. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana         x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   
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◄ Se trece la punctul 9 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind plata cotizaţiei Judeţului Bacău, în calitate de membru, către 
Asociaţia G.A.L. ,,Cetatea Tamasidava, pentru anul 2023. 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 10 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind plata cotizaţiei anuale a Judeţului Bacău, în calitate de membru, 
către Asociaţia Grupul de Acţiune Locală ,,Ulmus Montana”, pentru anul 2023.  
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 11 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind asocierea Judeţului Bacău cu Comuna Gura Văii în vederea 
cofinanţării proiectului “Alimentare cu apă a łocalităţilor Temelia, Păltinata, Motoceşti, Dumbrava şi 
Capăta, comuna Gura Văii, judeţul Bacău”.  



11 
 
 
 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 
♣ Dl Bîrzu Ilie, consilier: Susţin şi susţinem aceste asocieri. Sunt foarte bune, fratele mai mare trebuie 

să ajute fratele mai mic. Noi am făcut multe asocieri, suntem de acord, le susţinem, sunt foarte binevenite 
pentru UAT-urile mai mici de a le ajuta, le vom susţine încontinuare însă aş vrea să avem o situaţie a acestor 
asocieri şi stadiul realizării implementărilor. M-am uitat pe contractul de asociere, ei sunt obligaţi să facă 
raportări. Noi avem o situaţie cu prima decontare şi când poate serviciul tehnic, să ne prezinte o informare cu 
toate asocierile din acest mandat şi stadiul realizării lor. Aceasta este rugămintea noastră.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Nu-i nicio problemă domnule consilier, noi de regulă, prezentăm 
aceste activităţi public, inclusiv asocierile. O să fac o prezentare a întregii activităţi a consiliului judeţean la 
un moment dat, pentru că suntem obligaţi de lege, inclusiv stadiul asocierilor. Dacă doriţi să facem lucrul 
acesta mai devreme, îl putem face mai devreme. Avem asocieri în toate localităţile în funcţie de priorităţile şi 
de importanţa acestora, aşa cum este apa. Avem ce prezenta, să ştiţi. 

♣ Dl Bîrzu Ilie, consilier: Este foarte importantă asocierea, este importantă şi am susţinut mai ales că 
dumneavoastră aţi spus că sunt prioritare investiţiile de apă şi canalizare. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Să ştiţi că am şi eu o interpelare la dumneavoastră. Am cerut 
acum câteva luni să ne prezentaţi o situaţie cu Zona Metropolitană. 

♣ Dl Bîrzu Ilie, consilier: Este. Nu a ajuns la dumneavoastră? 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Eu am solicitat în cadrul consiliului judeţean, nu pentru mine 

personal ci pentru colegii din consiliul judeţean. Ca atare, o să vă rog ca la următoarea şedinţă să pregătiţi o 
prezentare pe ultimii 3 ani cu activitatea Zonei Metropolitane în cadrul şedinţei. O să vă rezerv un spaţiu doar 
pentru dumneavoastră, pentru această prezentare. 

♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: Într-adevăr este foarte bun proiectul, pentru că la Gura 
Văii mereu au fost probleme pe alimentare cu apă. Aş vrea să vă întreb dacă comuna Gura Văii face parte din 
Master Planul pe apă şi apă uzată? Nu ar fi fost mai bine să se respecte termenii din Master Plan ţinând cont 
că acolo vorbim de fonduri europene şi nu ar mai trebui făcută această asociere cu banii din bugetul 
consiliului judeţean? Eventual să cofinanţaţi alături de Primărie dar cu fonduri pe Master Plan. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Mă bucur că aţi ridicat această întrebare, pentru că veniţi pe un 
teren care este foarte bătătorit de mine. Sunt două chestiuni: este aplicaţia POIM la care faceţi referire şi 
situaţia de la Gura Văii pe care dumneavoastră o cunoaşteţi ca şi fost prefect şi colegii liberali o cunosc de-
alungul timpului, foarte bine. Ştiţi că nu putea face parte din aplicaţia POIM din mai multe motive: în primul 
rând, că acest proiect a fost verificat şi răsverificat de către consultanţii jaspers iar faptul că anumite localităţi 
sunt sau nu sunt  în proiect, nu ţine de decizia operatorului CRAB, a aplicatorului respectiv, nici de Master 
Plan din cadrul consiliului judeţean, ci ţine doar de modalitatea de a finanţa prin aplicaţie europeană, un 
proiect care să fie sustenabil. Ori în urma analizei cost-beneficiu, nu a reieşit că ar putea îndeplini anumite 
criterii. Tocmai de asta, ca acei locuitori din zonă să nu rămână fără apă, am intervenit în aşa fel încât, să 
avem o cofinanţare în vederea realizării acestui proiect, care dacă ne ducem în timp, să ştiţi că s-a realizat 
deficitar şi acolo sunt  două componente clare. Ce s-a întâmplat?  Acea lucrare a fost făcută de foarte mult  
timp. O parte pe extindere, o parte pe ceea ce s-a lucrat şi s-a lucrat neconform. Noi am finanţat doar partea 
care s-a lucrat conform sau care este pe extindere. Nu am finanţat partea care s-a lucrat neconform şi care este 
în judecată. Ceea ce s-a lucrat neconform de vechea administraţie, fără să arăt cu degetul, este în stare de 
judecată. Nu afectează cu nimic acest proiect, dar nici noi nu putem să lăsăm Gura Văii fără alimentare cu apă 
şi v-am pomenit cam câte localităţi sunt afectate. Ca atare, consider că este oportun şi aproape obligatoriu să 
încercăm să ajutăm acele comunităţi. 

  

 Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 
unanimitate. 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
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11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 12 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz şi a unui drept de servitute asupra 
terenului în suprafaţă de 4,80 m.p, din zona drumurilor judeţene DJ 119B, situat în sat Hemeiuş, str. Ion 
Simionescu nr.410 - nr.410Y, comuna Hemeiuş din judeţul Bacău, aflat în domeniul public al Judeţului 
Bacău şi în administrarea Consiliului Local al Comunei Hemeiuş, în favoarea Delgaz Grid S.A.  

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                 x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 13 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind plata cotizaţiei anuale a Judeţului Bacău către Asociaţia de 
Dezvoltare Intercomunitară Bacău, pentru anul 2023. 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
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25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 14 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind acordarea de premii pentru performanţe deosebite elevilor 
George-Marian Spulber şi Tudor-Gabriel Mutică de la Colegiul Naţional Ferdinand I Bacău care au 
obţinut premiul I (medalia de aur) la I-FEST2 2023, Africa, 2023. 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Bîrzu Ilie, consilier: Este o performanţă deosebită realizată de George-Marian Spulber şi Tudor-
Gabriel Mutică şi merită respect şi toată admiraţia noastră pentru performanţa realizată şi într-adevăr merită 
premiaţi. Le mulţumim şi le urăm succes încontinuare. Mulţumim şi profesorilor îndrumători, pentru 
realizarea acestor performanţe.  

 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 
unanimitate. 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 15 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea finanţării programului sportiv „Raliul Moldovei 4-6 
august 2023”. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
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25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana          x   
30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

          ◄ Se trece la punctul 16 al ordinii de zi. (suplimentară)  Domnul preşedinte Valentin Ivancea 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind acordarea finanţărilor nerambursabile 
pentru activităţi nonprofit de interes public judeţean, pentru anul 2023. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Am intervenit şi anul trecut în aceeaşi situaţie, în acelaşi proiect 
şi spuneam de anul trecut că ar trebui să diversificăm domeniile către care acordăm finanţări nerambursabile. 
Anul trecut nu ştiu cine a spus că nu se pot da decât pentru trei domenii: lucru neadevărat. Legea 350 spune 
doar domeniile în care nu se poate acorda finanţare, în rest rămâne la latitudinea fiecărei Unităţi Administrativ 
Teritoriale să decidă prin aleşi, care sunt domeniile pe care le finanţează. Pentru aşa ca inspiraţie, am să vă 
spun ce se finanţează la Consiliul Judeţean Iaşi. Cultură cu două tipuri: cultură scrisă şi alte proiecte culturale, 
social, tineret, educaţie, promovare turistică, protecţia mediului, siguranţa cetăţeanului, sport de performanţă, 
sport de masă. Eu, anul trecut vă sugeram, ca pentru promovarea turistică să gândim o finanţare, pentru că  
este o necesitate a judeţului, aceea de a-şi pune în valoare obiectivele turistice. Şi  cum spuneam şi anul trecut, 
să lăsăm societatea civilă care este mai inventivă, mai plină de energie, să gândească proiecte prin care să facă 
această promovare. Deci rămâne aceeaşi sugestie, de a gândi şi alte domenii, pentru finanţare nerambursabilă 
şi  cred eu că ar trebui să unificăm, să aducem şi sportul la acelaşi tip de finanţare, să nu mergem cu două 
mecanisme pentru domenii cu finanţări nerambursabile. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Noi am finanţat pe legea sportului în asociere, în aşa fel încât s-a 
putut finanţa consistent activitatea sportivă. Altfel, pe Legea 350 nu putem finanţa consistent activitatea 
sportivă ci doar proiecte punctuale care sincer, nu ştiu cât pot fi de penetrante pentru judeţ. Aşa cum bine 
vedeţi şi Turul Colinelor şi Raliul Moldovei au adus judeţul Bacău la nivel naţional şi chiar la nivel 
internaţional. De la an la an se dovedeşte că aceste tipuri de finanţări, aduc creşerea prestigiului judeţului cu 
două componente; pe de o parte, una care se referă la promovarea sportului şi una care se referă la 
promovarea chiar şi turistică a judeţului. Nu ştiu dacă aţi fost interesat să vedeţi ce bine s-a promovat judeţul 
Bacău pe Turul Colinelor. Extrem de penetrant, promovat pe Europa FM, promovat la nivelul Federaţiei de 
ciclism şi intenţionăm de aşa natură (fiind şi o etapă din Cupa Naţională) să dezvoltăm pe aceste tipuri de 
finanţări, pentru că aceste tipuri sunt penetrante, aceste tipuri de finanţări dezvoltă cele două componente: una 
turistică şi una sportivă. Din alt punct de vedere aşa cum aţi spus dumneavoastră, că ar mai fi alte tipuri de 
finanţare, noi am stabilit un ghid pe anumite domenii. Ghidul respectiv putea fi amendat, pentru că a stat în 
dezbatere publică şi dacă voiaţi să faceţi această propunere, sau propuneri care considerau  că lipsesc din 
cadrul acestui ghid, puteaţi să veniţi cu o propunere pe care noi o luam în considerare. Aici bugetul este 
limitat, noi am stabilit un buget pe care dumneavoastră l-aţi votat la începutul anului şi în cadrul unei linii 
bugetare aprobate, de la care nu mă pot abate decât după o rectificare bugetară ulterioară, aşa cum prevede 
legea. Dacă nu aţi făcut această propunere, consider că propunerea dumneavoastră de astăzi nu are efect, 
pentru că nu avem cum să modificăm un ghid decât după ce stă în dezbatere publică. Vreau să vă spun un 
lucru: nu cred că ceea ce aţi enumerat dumneavoastră acolo, pe domeniile pe care le-aţi spus, dacă se depune 
un proiect, nu poate fi finanţat pe baza ghidului. Deci, dacă se depune un proiect pe baza ghidului, noi am 
definit nişte domenii largi nu punctuale aşa cum le-aţi spus dumneavoastră ca subdomenii. Ca atare, cine 
depune un proiect, poate fi finanţat. Se declanşează din momentul aprobării hotărârii un concurs de proiecte 
care va fi analizat de comisie. Deci, nu există absolut nicio problemă. Pentru mai multă acurateţe a 
răspunsului îi dau cuvântul domnului director Siviu Botez.     

♣ Dl Botez Silviu, director: Exact cum aţi spus şi dumneavoastră domnule preşedinte, la domeniul 
cultură aşa cum a enumerat domnul consilier, noi ca şi activităţi eligibile şi cheltuieli eligibile sunt prinse din 
ceea ce am considerat noi din toate domeniile inclusiv cultură scrisă, inclusiv ceea ce aţi spus dumneavoastră, 
dar dacă pe timpul dezbaterii publice am fi primit anumite solicitări, cu siguranţă le-am fi luat în considerare 
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ca dovadă cele de pe domeniul social care au fost prinse în ghidul de finanţare. Referitor la partea de 
promovare turistică, dacă vor veni proiecte pe domeniul tineret şi au această componentă, cu siguranţă vor fi 
prinse. 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Să înţeleg că dacă cineva este mai în vârstă şi propune un 
proiect turistic, nu poate fi aprobat, nu? Am glumit. Intervenţia mea era o recomandare pentru viitor. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am înţeles sugestia de astăzi. V-am răspuns în felul următor: cele 
două domenii largi nu exclud ceea ce aţi spus dumneavoastră. Am spus că dacă voiaţi ceva punctual, trebuia 
să faceţi în cadrul dezbaterii publice, ţinând cont că sunteţi consilier judeţean, să faceţi o precizare în scris în 
aşa fel încât noi să prindem în ghid cu specificaţia respectivă. Aşa cum va spus şi domnul director Botez, dacă 
există un proiect cu componentă de turism, ţinând cont de faptul că noi discutăm pe domenii, se poate 
introduce ca eligibil, nu-i nicio problemă. Depinde cât de bine este scris proiectul şi bineînţeles cu 
componenta de turism pe care dumneavoastră aţi spus-o.  

♣ Dl Botez Silviu, director: Aş vrea să mai fac un anunţ dacă tot suntem în această formulă. După ce 
acest proiect de hotărâre va fi adoptat, la fel ca şi anul trecut, toate proiectele se vor depune pe portalul iniţiat 
de către consiliul judeţean. Toată depunerea va fi în format electronic, vom anunţa atât pe site cât şi în ziar, 
dar avem rugămintea ca cei interesaţi să consulte începând de săptămâna viitoare, pentru a putea şti datele 
exacte şi perioada exactă în care trebuie să depună proiectele pe toate cele trei componente. 

 ♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Apropo de afişare pe site-ul consiliului judeţean, noi nu putem 
să consultăm zilnic ce se afişează. Am rugămintea, atunci când se face un anunţ public, să fie trimis şi un 
semnal către consilierii judeţeni, ca să-l vedem. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Şi ce vreţi să mai facem noi? Site-ul consiliului judeţean este unul 
dintre cele mai moderne site-uri, extrem de prietenos şi puteţi să-l consultaţi. Dacă sunteţi consilier judeţean, 
presupun că activitatea dumneavoastră nu se măsoară doar prin ridicări de mână prin intervenţii în cadrul 
consiliului judeţean şi prin aprobare, dezaprobare sau abţinere în cadrul unei şedinţe. Activitatea unui 
consilier judeţeran presupune şi consultarea, cel puţin consultarea pe domenii de interes a site-ului consiliului 
judeţean care este extrem de transparent, este extrem de prietenos cu cetăţenii. Pot să vă sugerez să vă 
descărcaţi pe telefon aplicaţia consiliului judeţean şi vă apare acolo de fiecare dată când apare o modificare, 
dacă s-a publicat un anunţ, sau nu s-a publicat. Acest site îl descărcaţi pe telefon şi atunci o să fiţi la curent cu 
toate modificările şi toate propunerile care sunt făcute în mod transparent. 

♣ Dl Pravăţ Silviu Ionel, consilier: Am o întrebare pentru domnul director Botez. Un om în vârstă dar 
cu datorii la stat, poate să depună un proiect pe cultură?  Este nevoie de certificat fiscal? 

♣ Dl Botez Silviu, director: Conform ghidului, este nevoie de certificat fiscal prin care să ateste că nu 
sunt datorii. Nu poate fi depus.  

  

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 
cu 35 de voturi pentru. Domnul consilier Melinte Ion şi domnul consilier Vreme Valerian, nu au iniţiat votul. 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion -   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian -   
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◄ Se trece la punctul 17 al ordinii de zi. (suplimentară)  Domnul preşedinte Valentin Ivancea 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre pentru modificarea Anexei nr.2 la Hotărârea 
Consiliului Județean Bacău nr.293/2022 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții la Ansamblul 
Folcloric ,,Busuiocul” Bacău. 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 

de voturi pentru. Domnul consilier Melinte Ion şi domnul consilier Vreme Valerian, nu au iniţiat votul. 
Domnul consilier Necula Cosmin a ieşit din sală. 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion -   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin -   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian -   

 ◄ Se trece la punctul 18 al ordinii de zi. (suplimentară)  Domnul preşedinte Valentin Ivancea 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
actualizați pentru realizarea obiectivului - proiectul strategic ”Regiunea Nord – Est – Axa Rutieră 
Strategică 3: Neamț – Bacău, DJ 207D (Limită Județ Neamț – Traian – DN2F, km 28+000 – 50+254), DJ 
241 (Limită Județ Vrancea – Podu Turcului – Izvoru Berheciului, km 25+000 – 83+368) și DJ 241A 
(Izvoru Berheciului – Secuieni, km 64+250 – 78+114)”, precum și modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Bacău nr. 2/2017, cu modificările și completările ulterioare. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Noi, în urma negocierii cu judeţul Neamţ am reuşit să mai 
aducem pe acest proiect, valoare neeligibilă 3 milioane 250 de mii de euro faţă de ceea ce era iniţial votat 
în 2017 prin hotărâre de consiliu judeţean. 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 

de voturi pentru. Domnul consilier Melinte Ion şi domnul consilier Vreme Valerian, nu au iniţiat votul. 
Domnul consilier Necula Cosmin a ieşit din sală. 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion -   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin -   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
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27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana            x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian -   

◄ Se trece la punctul 19 al ordinii de zi. (suplimentară)  Domnul preşedinte Valentin Ivancea 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea contractării unui împrumut în 
valoare de 7.500.000 lei, în conformitate cu prevederile art.1 din Ordonanța de urgență a Guvernului 
nr.24/2023privind unele măsuri fiscal-bugetare destinate acordării unor împrumuturi din Trezoreria 
Statului. 

 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Să ştiţi că noi facem asocieri şi avem proiecte ca şi consiliu judeţean 
în desfăşurare, asocieri fie cu UAT-urile, fie cu spitalele din judeţ şi proiecte europene în derulare, care au fost 
aprobate şi care trebuie cofinanţate. Să ştiţi că asta este doar o parte din împrumut. Îmi doresc ca în urma unei 
analize de buget, să mai accesăm un împrumut în aşa fel încât, toate proiectele pe care le avem aprobate 
inclusiv asocierile, să nu sufere sincope din punct de vedere al finanţării.  

   

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 

de voturi pentru. Domnul consilier Melinte Ion şi domnul consilier Vreme Valerian, nu au iniţiat votul. 
Domnul consilier Necula Cosmin a ieşit din sală. 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 
 

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion -   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin -   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian -   

◄ Se trece la punctul 20 al ordinii de zi. (suplimentară)  Domnul preşedinte Valentin Ivancea 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții 
și a Regulamentului de organizare şi funcționare la Regia Autonomă Aeroportul Internațional ,,George 
Enescu” Bacău. 

 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am să vă spun de ce a fost nevoie să se modifice organigrama. 
Este tocmai, pentru ceea ce a recomandat raportul de audit. Auditul pe care l-am comandat şi pe care l-am 
finalizat acum câteva luni, înfiinţarea unei direcţii comerciale, pentru extinderea serviciilor în cadrul 
Aeroportului. Aceasta este modificarea în mare a organigramei şi evident la pachet vine şi modificarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare a Aeroportului. Sunt 3 proiecte, le votăm, nu le votăm, 
fiecare face cum îi dictează conştiinţa şi la final o să facem o sesiune aşa cum am propus, o sesiune de 
întrebări pe fiecare aspect pe care dumneavoastră l-aţi votat sau nu l-aţi votat. 

Domnul consilier Olteanu Petre-Cezar nu a vorbit la microfon şi nu s-a înregistrat intervenţia 
dumnealui. 
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♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Tocmai că ştiu poziţia partidului dumneavoastră, nu are rost să 
pierdem timpul pe vot. Votăm sau nu, dumneavoastră vă motivaţi votul  sau nevotul la finalul sesiunii de 
prezentare a managementului Aeroportului la cele 100 de zile ca să aveţi şi datele clare, pentru că (v-am 
explicat  foarte corect) dacă interveniţi pe fiecare punct în parte, nu o să poată să vă prezinte domnul 
preşedinte Bezniuc Radu sau eu, toate aspectele pe care dumneavoastră le aveţi în vedere. Sunt convins că 
toate întrebările pe care dumneavoastră vreţi să le adresaţi conducerii Aeroportului sau conducerii 
Consiliului Judeţean, vă vor fi satisfăcute la finalul acestei şedinţe. Am spus de la început şi am şi votat 
acest lucru.  
 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 
cu 23  voturi pentru, 9 voturi împotrivă – grupul PNL şi 3 abţineri, respectiv domnul consilier Boca 
Laurenţiu, doamna consilier Poşa Irina Diana şi doamna consilier Popescu-Gagi Ştefana. Domnul consilier 
Melinte Ion şi domnul consilier Vreme Valerian, nu au iniţiat votul. 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 
 

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie  x  
3. Boca Laurențiu   x 
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana  x  
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel  x  
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică  x  
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion -   
21. Mititelu Mihai  x  
22. Nechita Neculai  x  
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar  x  
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                       x 
30. Poșa Irina Diana   x 
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius  x  
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin  x  
36. Vreme Valerian -   

◄ Se trece la punctul 21 al ordinii de zi. (suplimentară)  Domnul preşedinte Valentin Ivancea 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Hotarârii nr.202/29.08.2019 
privind aprobarea indicatoriłor de performanţă financiari şi nefinanciari, rezultaţi din Płanul de 
administrare al Consiliului de administrație al R. A. AEROPORTUL INTERNAȚIONAL ,,GEORGE 
ENESCU” Bacău, cu modificarile ułterioare. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 22 

de voturi pentru, 9 voturi împotrivă – grupul PNL şi 4 abţineri, respectiv domnul consilier Boca Laurenţiu, 
doamna consilier Coşa Maricica Luminiţa, doamna consilier Poşa Irina Diana şi doamna consilier Popescu-
Gagiu Ştefana. Domnul consilier Melinte Ion şi domnul consilier Vreme Valerian, nu au iniţiat votul. 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 
 

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie  x  
3. Boca Laurențiu   x 
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica   x 
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana  x  
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel  x  
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică  x  
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion -   
21. Mititelu Mihai  x  
22. Nechita Neculai  x  
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar  x  
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                       x 
30. Poșa Irina Diana   x 
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius  x  
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin  x  
36. Vreme Valerian -   
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◄ Se trece la punctul 22 al ordinii de zi. (suplimentară)  Domnul preşedinte Valentin Ivancea 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind prelungirea contractelor de mandat ale 
membrilor Consiliului de Administraţie al Regiei Autonome Aeroportul Internaţional ,,George Enescu 
Bacău. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 31 

de voturi pentru şi 4 abţineri, respectiv domnul consilier Boca Laurenţiu, doamna consilier Coşă Maricica 
Luminiţa, doamna consilier Poşa Irina Diana şi soamna consilier Popescu Gagiu Ştefana. Domnul consilier 
Melinte Ion şi domnul consilier Vreme Valerian, nu au iniţiat votul. 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 
 

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu   x 
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica   x 
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion -   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                       x 
30. Poșa Irina Diana    
31. Pleșca George Bogdan  x  x 
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia x   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian -   

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Înainte de a da cuvântul domnului preşedinte Radu Bezniuc, 
pentru prezentarea celor 100 de zile de management la R.A. Aeroportul Internaţional „George Enescu” 
Bacău, cu voia dumneavoastră aş vrea să felicit pe domnul consilier Adrian Gavriliu ca antrenor al 
judeţului Bacău, pentru remarcabila performanţă a elevului acestuia, pentru faptul că la nivel mondial a 
răsunat imnul României, pentru primul loc şi mai mult decât atât această experienţă este unică şi sperăm 
să nu fie unică de acum înainte. Judeţul Bacău a fost recunoscut, România a fost recunoscută la nivel 
mondial, prin performanţa sportivului şi prin prestaţia antrenorului. Cred că este şi un record mondial 
obţinut de către elevul Popovici. Ca atare, cred că rare ne-au fost ocaziile să avem la nivelul judeţului, 
campion mondial pe această zonă atât de spectaculoasă. 

♣ Dl Gavriliu Adrian, consilier: După cum aţi spus şi dumneavoastră, sportivul a bătut recordul 
mondial din toate timpurile la proba lui. Ce m-a impresionat pe mine cel mai mult, încărcătura emoţională 
a fost foarte mare, pentru că el a venit după o accidentare la o săritură de 27 de m, s-a recuperat, ne-am 
antrenat şi acum am cules roadele. Vreau să vă spun că este un sport extrem, riscurile sunt foarte mari şi 
nu oricine poate să practice acest sport.   

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vreau să vă propun, ţinând cont că noi avem un regulament şi 
domnul consilier Gavriliu nu poate să facă această propunere, dar eu cred că o să fim cu toţii de acord cu 
această propunere comună, pentru premierea sportivului şi vedem ce o să facem şi cu antrenorul.  În 
continuare îi dau cuvântul domnului preşedinte Radu Bezniuc ca să ascultăm prezentarea şi la final aşa 
cum am promis, o să fie sesiunea de întrebări, observaţii şi ce consideraţi dumneavoastră că ar mai trebui 
dezbătut sau lămurit. 

♣ Dl Radu Bezniuc, preşedinte executiv R.A. Aeroportul Internaţional „George Enescu” Bacău,  
prezintă Raportul celor 100 de zile de management la R.A. Aeroportul Internaţional „George Enescu” 
Bacău. 
 
Acțiuni realizate: 
1. Identificarea destinațiilor prioritare: Londra, Roma, Milano Torino, Bruxelles 
2. Negocieri cu operatorii aerieni, focusate pe destinațiile prioritare 
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3. Dezvoltarea proiectului ”BACAU RE-CONNECT” – pachet de stimulare integrat 
Pentru companiile aeriene 
4. Sporirea performanțelor operaționale ale aeroportului BCM (24/7) 
5. Promovarea conceptului inter modal – conectivitate transport terestru spre BCM 
Rezultate 
Obiectiv #1 
1. Au fost identificate destinațiile care nu mai sunt deservite de pe aeroportul Bacău, care au fost cele mai 
solicitate din punct de vedere al cererii existente, respectiv cu impact major pentru pasagerii care 
călătoresc prin BCM: Roma, Torino, Bruxelles 
2. Negocierile cu operatorii aerieni au fost prioritate iar efortul a fost concentrat pe acele companii aeriene 
care au bază operațională pe aeroporturile-destinații prioritare: Aeroitalia pentru Roma; Tui fly – pentru 
Bruxelles; Ryanair – pentru Torino. 
3. Pentru destinațiile Londra și Milano Malpensa a fost solicitata sporirea cu 33% a capacitaților prin 
înlocuirea tipului de aeronava a 320 (180 fotolii) cu a 321 neo (239 locuri). 
4. Proiectul ” BACAU RE-CONNECT” reprezintă un pachet de stimulare integrat pentru companiile 
aeriene, prin care se asigură (1) promovarea regională a destinațiilor reconectate sau nou lansate de pe 
bcm; (2) aplicarea unor reduceri de 50% pentru unele servicii prestate de aeroport. 
5. Din 1 mai 2023 aeroportul Bacău a revenit la programul operațional 24/7. Aceasta este una din 
condițiile stabilite prin acordul cu wizz. Revenirea la acest regim operațional permite înscrierea 
aeroportului BCM in lista aeroporturilor de rezerva pentru companiile aeriene care survolează spațiul 
aerian din regiune. 
6. Din 17 mai 2023 aeroportul BCM a redobândit autorizare pentru serviciile de handling pasageri, ceea 
ce permite deservirea completa a zborurilor regulate si charter fără a externaliza acest serviciu. Acest 
serviciu este generator de venituri pentru aeroport si este parte a programului de sporire a atractivității 
operării pe BCM prin servicii complete la un tarif atractiv. 
7. Conceptului inter modal devine o realitate în contextul așteptărilor companiilor aeriene de a fi asigurata 
o mai buna conectivitate cu transport terestru spre BCM. Una din condițiile înaintate de Wizz pentru 
redeschiderea unor destinații de pe BCM este cea a unei conexiuni directe spre/dinspre Chișinău. 
Optimizare costuri 
1. Am reușit sa transferam efortul financiar de achiziție a unui echipament - vizibilometru, in valoare de 
peste 700.000 ron, către ROMATSA deși inițial, achiziția era prevăzută in bugetul aeroportului. Aceasta 
investiție va asigura certificarea BCM pe cat ii lvo (operare in condiții meteo nefavorabile), respectiv 
crearea unui avantaj competitiv in raport cu alte aeroporturi din regiune. 
2. A fost renegociata, in condiții avantajoase, expunerea financiara a aeroportului Bacău, reușind astfel sa 
reducem semnificativ cheltuielile de creditare. Noua schema a structurii de garanții aferenta liniei de 
credit, presupune o reducere de aproximativ 80.000 lei anual. 
3. Am inițiat demersurile pentru înființarea primului centru regional de formare profesionala in domeniul 
aviației civile. Aceasta va permite sa reducem cheltuielile cu formarea profesionala a personalului propriu 
dar si sa realizam venituri suplimentare prin prestarea acestui serviciu către alte aeroporturi din tara. 
4. A fost structurata o schema de ajutor de minimis care sa permită susținerea promovării destinațiilor 
deschise de operatorii aerieni, cu sprijinul Consiliului Județean Bacău. Schema urmează sa fie analizata 
de către consiliul concurentei si sa primească avizul de aprobare. 
Concluzii 
1. Negocierile cu operatorii aerieni sunt complicate iar competiția regionala dintre aeroporturi reduce 
puterea de negociere a aeroportului Bacău 
2. Acordul cu Aeroitalia reprezintă un adevărat succes al echipei aeroportului Bacau pentru ca (i) reduce 
din vulnerabilitatea r.a. de a avea doar un singur client, (ii) asigura venituri suplimentare in mărime de 
circa 1.000.000 ron la bugetul aeroportului si (iii) restabilește un serviciu adițional prestat de aeroport – 
handling pasageri, care reprezintă o sursa suplimentara de venituri pentru r.a. 
3. Negocierile cu Wizz au asigurat la aceasta etapa o creștere cu 33% a capacitaților de operare spre 
Londra Luton si Milano Malpensa. Crearea condițiilor necesare de stimulare a redeschiderii unor 
destinații sau creșterea frecventelor de operare pot determina Wizz sa regândească rețeaua de zboruri de 
pe aeroportul Bacău 
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4. Eforturile comune ale BCM si CJ au determinat o creștere a veniturilor planificate cu 1.000.000 lei si o 
reducere cu 700.000 lei a costurilor aferente investițiilor. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vă mulţumesc domnule preşedinte pentru prezentarea 
completă pe toate palierele şi profesionist aşa cum v-am cunoscut, extrem de dedicat şi foarte bine 
structurat pe activitatea pe care o faceţi la Aeroportul din Bacău. Cred că această prezentare arată că 
Aeroportul din Bacău are perspective. S-a văzut o creştere clară a pasagerilor faţă de ceea ce era 
preconizat în condiţii vitrege de pe piaţă. Asta înseamnă un efort extraordinar făcut din partea conducerii 
şi chiar din partea colegilor de la Aeroport. Să ştiţi că este foarte greu pe această piaţă care este acum, 
există o competiţie acerbă. Mai mult decât atât, ca să înlătur orice altă discuţie incorectă faţă de 
conducerea Aeroportului cât şi conducerea Consiliuliui Judeţean, să ştiţi că pentru a veni pe piaţă, sunt 
companii care au solicitat compensaţii financiare. Avem un exemplu: pentru o cursă să subvenţionăm cu 
14.500 de euro, asta înseamnă pe sezon un milion şi jumătate de euro, pentru a menţine anumite curse. 
Lucru care evident că nu o să-l facem. Noi trebuie să devenim competitivi prin ceea ce suntem noi – un 
Aeroport modern, un Aeroport care să fie net superior din punct de vedere tehnic în aşa fel ca să asigure 
ceea ce nu asigură alte aeroporturi şi aici este competiţia. Un Aeroport care să fie flexibil pe dorinţele 
companiilor aeriene, dar care să nu ne ducă în bugetul Aeroportului ci să creştem bugetul Aeroportului şi 
în momentul când o să stabilim schemele de minimis, vom face de aşa natură încât prin acele scheme de 
minimis, să încasăm noi mai mult decât se dă. Cam acesta este secretul într-o schemă de minimis, adică să 
asigurăm o stabilitate a Aeroportului în aşa fel încât să nu mai fie fluctuant. Dacă pleacă de pe Aeroport, 
nu se mai aplică schema de minimis, se suportă consecinţele. Eu cred că la anul pe timpul acesta, 
Aeroportul din Bacău va fi cu totul mult schimbat faţă de ceea ce se prezintă acum. S-a făcut o diferenţă 
în 100 de zile şi îi mulţumesc domnului preşedinte Radu Bezniuc. 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Probabil dacă aş fi vorbit la proiect, discutând cu domnul 
director, noi ne-am fi schimbat votul. Domnilor, noi credem în forţa argumentului şi argumentele 
susţinute de un profesionist pot determina o schimbare. Noi nu avem o idee preconcepută şi în felul acesta 
îmi justific şi votul. După cum ştiţi, la o şedinţă anterioară când aţi mai venit cu o propunere de aprobare 
a organigramei, ne-am abţinut la vot, motivat de faptul că nu am văzut o reducere a numărului de salariaţi 
şi am zis că aceasta este cea mai facilă modalitate de a reduce cheltuielile şi de a îmbunătăţi performanţa 
financiară a Aeroportului. Am văzut că aţi venit cu un nou proiect, am văzut aceeaşi cifră, ne-am zis noi 
că  acesta este minimul sub care se poate coborî, pentru funcţionarea Aeroportului, dar cercetând şi alte 
aeroporturi, am văzut o Hotărâre a Consiliului Judeţean Iaşi în care Aerportul din Iaşi funcţionează cu 152 
de oameni, cu 3 oameni mai puţin şi atunci am zis că minimum nu este 155 şi ştiţi prea bine că acolo se 
vorbeşte de alte cifre la numărul de pasageri. Numai în luna martie dădea domnul director general aici, au 
fost 14.623 de pasageri iar la Iaşi erau 140.017 pasageri, deci de 10 ori mai mult. Din acest motiv am zis 
că votăm împotrivă tocmai pentru a sancţiona această neadaptare la ceea ce credem noi că trebuie să se 
întâmple. Am sugerat atunci că trebuie să fie redus numărul de salariaţi. Dacă astăzi am fi văzut o 
reducere cu 1, 2, 3 salariaţi am fi zis că da, este o preocupare pentru a reduce cheltuielile salariale prin 
uşurarea schemei. 

 ♣ Dl Radu Bezniuc, preşedinte executiv R.A. Aeroportul Internaţional „George Enescu” Bacău: 
Vă mulţumesc domnule consilier, pentru întrebările pe care le-aţi pus. 1. Modificarea care s-a produs şi s-
a votat astăzi pe organigramă, nu implică o creştere a numărului de personal. Mai mult de atât, nici nu 
implică o creştere a numărului de poziţii executive. Noi de fapt optimizăm în interiorul structurii 
organizatorice care există, optimizăm fluxurile astfel încât să fim conformi şi cu ceea ce a recomandat 
raportul de audit, dar totodată să nu creştem numărul de persoane care sunt angajate acolo. De fapt este o 
remodelare pe intern a fluxurilor astfel încât să facă faţă provocărilor reale care sunt în ziua de astăzi în 
tot ce ţine de atragerea operatorilor aerieni noi. S-a văzut şi în raportul pe care l-am prezentat astăzi, 
lucrurile merg bine atunci când toată echipa începe să tragă la comun. Ca să existe verticalitate pe acţiuni 
şi responsabilitatea fiecăruia în parte, este necesară această regândire pentru funcţia de director comercial, 
care am extras-o iarăşi dintr-o funcţie de director economic adjunct. Nu avem o creştere la numărul de 
persoane angajate. 2.Referitor la situaţia de la Iaşi şi mai grav de la Suceava care activează cu 60 sau 70 
de oameni. Aceasta a fost şi întrebarea mea pe care am pus-o celor de la Autoritatea Aeronautică Civilă 
din Româniă şi le-am spus: cum reuşiţi dumneavoastră să identificaţi cele două aeroporturi une mie îmi 
impuneţi şi mă obligaţi să ţin toate aceste poziţii, iar cu Suceava şi Iaşi, sunteţi mult mai relaxaţi? Mi-au 
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răspuns că nu au dat neconformităţi pentru asta, neconformităţi însemnând că dacă nu redresezi situaţia 
rişti să fi închis ca şi aeroport. Prin urmare, Suceava şi Iaşi şi puteţi să-i întrebaţi câte neconformităţi au 
pe aspectul acesta legat de lipsa numărului insuficient de personal care să asigure operarea eficientă şi în 
bune condiţii de siguranţă şi securitate a zborurilor de pe Aeroportul din Iaşi. Nu putem să diminuăm 
numărul de angajaţi la dorinţa noastră, pentru că mai avem şi cealaltă parte care este contractul colectiv 
de muncă.  

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am să fac şi eu o precizare referitor tot la numărul de 
personal. Dacă aţi fost atenţi, în prezentare s-a precizat de către domnul preşedinte că s-a înfiinţat un 
serviciu de handling, ori sericiul de handling nu a presupus angajarea de alt personal, pentru că tot cu 
personalul din cadrul aeroportului ar trebui făcut, dar redistribuit ca şi atribuţii. Am o întrebare dacă tot 
suntem cunoscători în zonă. Aeroportul din Iaşi, are serviciul de handling propriu? Sau externalizat? Dacă 
poate cineva să-mi răspundă la această întrebare şi la fel şi la Suceava. Există aşa o competiţie incorectă 
faţă de Aeroportul din Bacău, dar care nu ni se datorează. Am specificat şi atunci că este contextul geo-
politic din zonă, faptul că războiul din Ucraina a influenţat extrem de mult fluxul de pasageri atât de pe 
Suceava cât şi de pe Iaşi. Închiderea aeroportului sau restricţionarea aeroportului din Chişinău, în 
asemenea măsură a influenţat şi Aeroportul din Iaşi cum ne-a influenţat şi pe noi ceea ce a dus ca şi 
companiile să migreze, acolo unde au mai mulţi pasageri, indiferent de unde vin şi migrează şi o parte din 
pasagerii noştri. Nu este un lucru foarte simplu, am explicat foarte clar, câteodată nu se înţelege un lucru 
evident, dar ceea ce am văzut în  planul domnului preşedinte Radu Bezniuc, este tocmai această bypassare 
a Iaşului  prin conectivitatea Chişinăului cu Bacăul care nu-i de ici de colo de a fi trecută cu vederea. 
Vom vedea rezultatele, noi vom fi tot timpul transparenţi, sperăm ca peste 100 de zile domnul preşedinte 
Bezniuc, să vină cu altă prezentare în aşa fel încât să aveţi o situaţie foarte clară. Mâine sunteţi cu toţii 
invitaţi la deschiderea cursei Roma, care nu-i doar o cursă pe săptămână ci se crează o frecvenţă de 
circulaţie pe Roma, cu trei conectivităţi către alte destinaţii, ceea ce ar însemna ca numărul de pasageri să 
crească. Mai mult decât atât, important este ca această companie să vadă stabilitate în cadrul Aeroportului 
Internaţional şi poate diversificarea curselor, în aşa fel încât să fie un mod de câştig. Cel mai uşor este să 
critici şi cel mai greu este să construieşti. 

♣ Dl Necula Cosmin, consilier: Domnule preşedinte, am urmărit cu atenţie evoluţia 
dumneavoastră de la prima întâlnire pe care am avut-o, inclusiv cea din prezent, fără a avea pretenţia că 
mă pricep la aviaţie şi fără a avea într-un fel dorinţa ascunsă să critic, sau să pun într-o lumină 
defavorabilă pe colegii din consiliu. Cred că dacă dumneavoastră aţi fi venit, (cel puţin din punct de 
vedere personal) cu o primă măsură în pachetul de activităţi pe care îl faceţi pentru refacerea a tot ce 
înseamnă componenta aeroportului, cu eliminări de personal, demiteri sau alte asemenea chestiuni, aţi fi 
intrat într-o zonă pur politicianistă şi demagogică. Pe de altă parte, eu nu am pretenţia de a fi un mare 
specialist, dar în toată componenta de management şi de conducere de business nu ai cum să ratezi faptul 
că principalul AS pe care îl ai, este resursa umană. Al treilea argument pe care vi-l prezint în faţa 
dumneavoastră este inclusiv faptul că sunteţi o industrie de nişă, nu găsim peste tot personal specializat în 
tot ceea ce seamnă servicii aeronautice aeroportuare. Dacă dumneavoastră aţi fi venit cu un plan de 
măsuri în care să explicaţi într-un stil demagogic cum fac politicienii în ziua de azi, am fi dat afară 10, 15, 
20 de oameni, înseamnă că dumneavoastră, nu aţi fi avut idei concrete în ceea ce înseamnă funcţionarea 
acestui Aeroport. Urmăresc încontinuare cu interes eu şi colegii noştri, evoluţia dumneavoastră şi vă urăm 
mult succes şi să luaţi măsurile pe care trebuie să le luaţi şi să nu vă gândiţi la ceea ce spun politicienii. 

♣ Dl Marcu Costică, consilier: Da, este un început bun. Poate nu am fost eu atent, domnul 
preşedinte a prezentat ceva legat de tradiţionalele curse spre Antalia în această vară. Bacăul avea curse 
spre Turcia şi Creta. Mai am o întrebare. Dacă s-au studiat zonele care livrează pasageri spre aeroportul 
nostru?  ţinând cont că poziţia geografică este centrală, ne avantajează într-un fel sau nu? Dacă pe judeţul 
Galaţi, Vrancea, Neamţ  s-a făcut un studiu, pe aceste zone care ar livra pasagri către aeroportul nostru? 
Eu vă doresc succes domnule preşedinte şi cu toţii simţim ce înseamnă să facem bani în economia 
românească. Fiind aeroport, companie, SRL, fiind orice întreprindere privată şi aici eu personal o simt pe 
pialea mea, ce înseamnă să menţii un business în condiţiile actuale ale economiei româneşti.   

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: O parte din răspuns îl am şi eu. Evident că s-a analizat toată 
zona atunci când s-a făcut auditul la nivelul aeroportului comandat de către Consiliul judeţean şi plătit de 
către Consiliul Judeţean. Ceea ce aţi văzut dumneavoastră de la început, este datorat acelui audit, pentru 
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că se vedeau care sunt cursele regulate şi de unde vin. Că vin din Neamţ, Covasna, Harghita, Vrancea, 
toate s-au strâns în zona Bacăului.  

♣ Dl Radu Bezniuc, preşedinte executiv R.A. Aeroportul Internaţional „George Enescu” Bacău: 
Pe subiectul zborurilor charter  de vară spre Antalia vă confirm că există solicitarea din partea companiei 
HISKY pentru operare din 10 iunie, odată pe săptămână, a zborurilor spre Antalia şi a fost aprobat şi 
tariful mai înainte unde ne-am încadrat la seria de zboruri charter. Problema care există este următoarea: 
cursele charter nu sunt la discreţia companiilor aeriene, nu sunt instituite sau create pe anumite destinaţii, 
funcţie de dorinţa operatorului aerian. Cei cu care discutăm noi, sunt tur operatorii. Pe partea de 
conectivitate, o să-l rog pe colegul meu Măriuţă Gabriel să vă răspundă. 

♣ Dl Măriuţă Gabriel, director economic R.A. Aeroportul Internaţional „George Enescu” Bacău: 
Aşa cum aţi văzut şi în prezentare, un obiectiv smart al proiectului, a constat chiar în reconectarea 
aeroportului pe tot ce înseamnă cale rutieră. S-au făcut demersuri concrete de restabilire a acestei 
conectivităţi atât la nivel local, judeţean şi la nivel naţional. Până în prezent s-au stabilit protocoale de 
colaborare la nivel local cu cei de la transport public, care s-au alăturat demersului nostru de conectivitate 
şi astăzi corelat cu orarul de zbor, traseul 18 trece prin aeroport, funcţie de orarul de zbor actual. Pe partea 
judeţeană s-au semnat protocoale de colaborare cu cei de la MASSARO astfel încât astăzi tot ce înseamnă 
Oneşti, Comăneşti tur-retur, trece prin aeroport, bineînţeles corelat cu orarul de zbor. La nivel judeţean 
avem semnat un protocol de colaborare cu Compania TRANSFERUL din Tecuci, care asigură 
conectivitate din Vaslui, Tecuci, Bîrlad, Galaţi şi pot aduce astăzi pasageri gratuit la Aeroportul Bacău. 
Mai mult, la nivel naţional tot cu cei de la Compania MASSARO s-a semnat un protocol de colaborare tot 
ce înseamnă Iaşi-Bucureşti tur-retur şi aici gândiţi-vă şi la judeţele care sunt tranzitate pe această rută, au 
permis şi trec prin Aeroportul Bacău. Totodată avem un proiect care este în derulare, transportul de la 
Aeroport şi gară.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vreau să fac o sinteză economică. Dacă la începutul anului 
atunci când am fost anunţaţi că WIZZ-AIR îşi mută baza din Bacău, mai operând doar  două rute, s-a 
solicitat din bugetul Consiliului Judeţean, pentru aprobare în bugetul R.A. Aeroportul Internaţional 
„George Enescu” Bacău, o finanţare de cheltuieli neeconomice de susţinere  de 6 milioane pe care n-am 
acordat-o. În acest moment, ceea ce s-a dat în mod direct prin buget, prin ce aţi aprobat dumneavoastră 
după o analiză susţinută, a fost de 700.000 RON. O diferenţă care nu se compară nici cu anul trecut, o 
diferenţă care arată că s-a creat un echilibru a celor 3 E: eficienţă, economicitate şi eficacitate. Mai mult 
decât atât, să ştiţi că AIR ITALY nu a venit subvenţionată la Bacău. Singurele costuri pe care le avem şi 
pe care le-a avut Consiliul Judeţean au fost de 8 mii de lei, pentru promovare care s-a reuşit să se facă 
penetrant şi mâine o să vină vicepreşedintele AIR ITALY cu care o să am o discuţie referitoare la 
dezvoltarea curselor şi rutelor pe Aeroportul din Bacău. 

 ♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: Un lucru îmbucurător pe care l-am văzut în raportul 
domnului preşedinte, a fost discuţia cu RYANAIR şi chiar pe destinaţia Torino. Ţinând cont şi de colegii 
mei din Consiliul Judeţean ştiu, mare parte a cetăţenilor din judeţul Bacău, sunt plecaţi în zona Torino la 
muncă. Domnule preşedinte, vreau să vă întreb care este stadiul discuţiilor cu RYANAIR şi dacă avem 
vreo speranţă să-i vedem pe Aeroportul Bacău cel puţin până în luna august? 

♣ Dl Radu Bezniuc, preşedinte executiv R.A. Aeroportul Internaţional „George Enescu” Bacău: 
Am discutat cu proprietarul RYANAIR, i-am explicat situaţia, noi am încercat să abordăm lucrurile la cel 
mai înalt nivel şi m-am implicat şi eu, dar oamenii sunt axaţi pe business. Dacă suntem noi dispuşi să 
asigurăm  un milion de euro mâine pentru RYANAIR, îi aducem pentru 5 – 6 luni de zile, după aceea nu 
ştiu. Noi avem acum posibilitatea să consolidăm o relaţie foarte bună cu AIR ITALY. Speranţele noastre 
se îndreaptă acum acolo şi Torino este în prioritate. Sunt discuţii avansate şi cu alţi operatori foarte buni, 
dar depinde foarte mult şi de dumneavoastră.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Asta este partea cea mai importantă, de a atrage din judeţele 
limitrofe şi cred de a bypassa zona din Chişinău, să aducem surplusul de pasageri în confort, să nu mai 
treacă prin Iaşi, pentru că experienţele pasagerului afectează imaginea operatorului. S-a prezentat la 
începutul mandatului minim 300.000 de pasageri atât la Iaşi cât şi la Suceava, nu sunt neapărat artificial, 
dar nu sunt din zona noastră.   
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♣ Dl Radu Bezniuc, preşedinte executiv R.A. Aeroportul Internaţional „George Enescu” Bacău: 
Mai mult de atât, directorul de la Aeroportul Cluj, care este nr.2 deocamdată pe ţară ca şi flux de pasageri, 
este extrem de îngrijorat că Iaşul creşte foarte rapid, iar la el creşterea nu este deloc aşa cum şi-o dorea.  

♣ Dl Şova Sorin, consilier: Bine aţi venit domnule preşedinte după 100 de zile de management şi  
ne-aţi prezentat lucruri pe care nu le ştiam şi le-am aflat de la dumneavoastră, dar în prezentarea 
dumneavoastră, aţi spus ceva de un zbor anulat care trebuia să aterizeze la Bacău şi a mers în altă parte de 
la Iaşi. Vă rugăm să ne detaliaţi un pic.  

♣ Dl Radu Bezniuc, preşedinte executiv R.A. Aeroportul Internaţional „George Enescu” Bacău: 
Nu. Era zborul care trebuia să ajungă la Iaşi, dar a fost redirecţionat spre Budapesta de către WIZZ-AIR  

♣ Dl Şova Sorin, consilier: Dar de ce? Din motive de management? 
♣ Dl Radu Bezniuc, preşedinte executiv R.A. Aeroportul Internaţional „George Enescu” Bacău: 

Aici este o situaţie dubioasă. Ca să străbaţi toată calea înapoi spre Budapesta, pentru că ai alte 10 
aeroporturi din regiune unde poţi să aterizezi foarte bine, inclusiv Tg. Mureş. Să ştiţi că este o decizie a 
pilotului. De obicei, căpitanul este cel care decide şi nimeni nu i se opune. 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dacă observaţi şi se poate face o analiză la nivelul tuturor 
aeroporturilor din ţară, o să vedeţi ce este interesant, faptul că aeroporturile de interior au de suferit, 
pentru că se duc pe Regiunea Nord-Est, pe zona de graniţă, majoritatea operatorilor migrează spre acea 
zonă, pentru că au de câştigat, nu pentru faptul că au tarife mai mici. La ce facilităţi oferim noi, să ştiţi că 
suntem greu de egalat. La ce infrastructură modernă avem, iar suntem greu de egalat. Apropo de siguranţa 
în aterizare, cred că asta va fi unul din marile atuuri ale aeroportului. Aeroportul din Bacău asigură 
condiţii, dar toate acestea au fost foarte bine grupate de domnul preşedinte.  

♣ Dl Nechita Neculai, consilier: Domnule preşedinte, cred că începem să mergem pe un drum 
bun.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am să-l rog pe domnul preşedinte, ca această prezentare să vă 
fie transmisă fiecăruia dintre dumneavoastră, s-o aveţi în format fizic în aşa fel încât, poate acum nu au 
existat aşa multe întrebări fiind o prezentare şi poate nu am fost atenţi la anumite amănunte. Tocmai, 
pentru deschidere şi pentru a se înţelege mai bine situaţia aeroportului, cred că este bine să aveţi fiecare 
dintre dumneavoastră la mapă, o prezentare a aeroportului.  

♣ Dl Nechita Neculai, consilier: Părerea mea este domnule preşedinte, că dacă ţineam această 
şedinţă la Aeroport, ceea ce mi-am dorit şi pe timpul fostului preşedinte, eram acolo şi vedeam cu ochii 
noştri ce s-a mai făcut acolo la Aeroport. Mulţi dintre noi nu am trecut prin Aeroport iar şedinţa ar fi fost 
mult mai plăcută, mult mai atractivă şi mult mai benefică şi poate votam altfel, fiind la dumneavoastră 
acasă. Poate vă gândiţi să facem o viitoare şedinţă la Aeroport.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Nu ştiu dacă avem spaţiu suficient, dar dacă vreţi să vedeţi 
aeroportul, mâine la deschidere sunteţi invitaţi cu toţii. Dacă o să avem rezultate notabile, să ştiţi că o să 
încercăm să organizăm o şedinţă de consiliu judeţean acolo.  
 

◄ Nemaifiind alte intervenţii, domnul preşedinte Valentin Ivancea declară închise lucrările 
şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean  Bacău din data de 31.05.2023  pentru care s-a încheiat prezentul 
proces-verbal. 
 
 
 

 

 PREŞEDINTE, 
     Valentin IVANCEA                                                   SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI, 
                                                                                                          Dr. Elena - Cătălina ZARĂ 
 
 
 
 
 
 

                                                                                                                                                                                                                              Întocmit, 
Parascovia Buftea 


